
Ungdomskommitté 161101

Närvarande:

Cathrine Team 04

IréneTeam dam u-lag (lämnade)

Johan Team 09 och Team 05

Jocke Team 03

Jon Olsen Team 08

Urban Hedlund (a-pojk)

Lag som inte är representerade:  Team 06, Team 07

1. Det råder viss oklarhet om det finns förråd för flera lag – vilket är läget -Cathrine 
talar med Magnell om läget.

2. Vilken utrustning håller  föreningen med, grejer kan hämtas i förrådet, det som 
finns där finns att låna. Fråga om det finns uttalat vad föreningen ska hålla med i 
form av utrustning och till vilken ålder. Jocke tar det till styrelsen.

3. Det efterfrågas en tydligare möjlighet att ordna intäkter till föreingen genom att 
sälja sponsring genom koppling av intäkterna till laget. De som betalar för reklam 
har i några fall inte fått utlovat tryck på exempelvis träningströjor. Urban tar det 
vidare till styrelsen.

4. Beting är det bara papper som kvar att sälja, Team 09 har ett litet beting och har 
endast möjlighet att delta i denna del. Försäljningen går enligt uppgift bra (Lars ej 
närvarande).

5. Möjligheter att sälja jord likt KorsnäsIF undersöks vidare. Tas upp på senare möte.

6. Dokumentet ”Välkommen till...” delas igen med ungdomskommittén, de uppgifter 
vi tycker ska vara med i en folder samlas där.

7. Upptejpade lappar från hockeyförbundet och Falu IF policy borde ramas in och 
sättas upp på genomtänkta platser. Är det ok att göra detta? Fråga till 
Styrelse/Marknad

8. Skridskoskolan skulle kunna ge möjlighet att teckna och betala medlemsavgift 
direkt. Urban tar kontakt med Conny.

9. Målvaktsträning börjar på söndag, både för ungdom och äldre. Det är bra att vi 
kommer igång, det behövs troligen mer än den mängd som planeras nu. Jocke tar 
upp detta vidare.
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